
Referat for bestyrelsesmøde på Randers Lille Skole  

Dato 05.09.2022 

Ordstyrer Rene Berg 

Referent Heidi Lykke Schøler 

Afbud: Betina syg 

Dagsorden Indhold Referat 

1. Godkendelse af dagsorden  Dagsorden godkendt 

   

2. Godkendelse af referat  Referat godkendt 

   

3. Præsentation af Ilse og Lærke   

   

4. Opsamling fra fællesmøde Kort drøftelse af de forskellige input der kom til 

fællesmødet, herunder ideer til nye traditioner fx 

Samba som en del af Randers festuge 

 

   

5. Årshjul  

- Skolens politikker 

 

 

 

 

 

 

 

 

Liste over skolens politikker fremsendes 

inden næste bestyrelsesmøde og det skal 

drøftes hvilke politikker der skal revideres. 

Det forventes at forretningsorden vil være 

noget af det første der skal arbejdes med. 



 

- Kompetenceoversigt 

personale 

 

- Kompetenceudviklingsplan 

 

 

Gennemgang af skolens kompetenceoversigt.  

 

 

 

 

 

 

 

Undervisningskompetencer i tysk og 

kompetencer indenfor Be Cool 

(vejlederuddannelse i forebyggende 

angsthåndtering hos børn og unge) er 

områder der bør prioriteres  

   

6. Orientering fra skoleleder 

- Opstart af skoleåret 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Nyt fra SFO 

Samba i festugen    

 

 

 

 

Det grønne hus er i gang og der er god opbakning til 

både musik, træ og billedværksted. 

 

Alle pladser på skolen er pt besatte 

 

Kort gennemgang af økonomisk status. 

 

”Gåtur” i SFO. Rune orienterede om nye tiltag og 

rutiner herunder faste turdage og klub under loftet for 

de ældste SFO børn. 

Sambaoptog bliver fremadrettet en fast 

tradition i Randers festuge. Næste skoleår 

vil der være omlægning af skema, så der 

bliver to dage til forberedelse 

 

 

 

 

 

 

   

7. Planlægning af arrangement 

for forældre 

Dialog om forskellige muligheder, forældrefest, 

dialogmøder, foredrag  

Ester, Rene og Heidi arbejder videre med 

ideer 



8. Eventuelt Forslag om ”kærlighedsbænk” en plads/bænk i 

skolegården hvor man som barn kan sætte sig og 

signalere ønske om at blive inviteret med i leg. 

 

Der er kommet forslag om madordning. Der er enighed 

om det er et tiltag der skal gennemtænkes nøje.  

 

 

 

 

 

 

Der samles information og drøftes videre 

til fællesmøde med personalet 10 januar 

2022 inden det evt. bredes ud til 

forældrekreds til beslutning. 

 


